
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-02-07, § 19 

 

 Tid Torsdagen den 7 februari 2013 kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 18 februari 2013 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Lars Arell (S)  

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Göran Kindvall (M) för Karl Malmqvist (C) 

Sara Gunnerud (S)  för Maria Nygård (S) 

Elin Olsson (MP) för Åke Askensten (MP) 

 

Ersättare:  

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)   

Håkan Olander (S)     

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Marita Anheim,  

Ann-Charlotte Bergqvist, Mårten Frumerie, Gunnar Jensen och  

Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 

 

 



  

 § 19 
Markanvisning för bostäder och handel till ICA fastigheter Sverige AB 
samt intentionsavtal avseende fastighetsreglering mellan fastigheterna 
Årsta 1:1 och Postgården 1 inom stadsutvecklingsområdet Årstafältet  
Dnr E2012-513-01922 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för bostads- och handelsändamål inom 

 fastigheten Årsta 1:1 till ICA Fastigheter Sverige AB och godkänner för sin del 

 bilagda Markanvisningsavtal samt intentionsavtal avseende fastighetsreglering 

 samt föreslår att kommunfullmäktige godkänner avtalet. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 11 januari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande: 

 

Vänsterpartiet tycker det är bra att bygga bostäder runt Årstafältet men står 

samtidigt fast vid att det är bättre att förädla landskapsparken än att krympa den 

till en stadspark. Vi anser att både Årsta Golf och koloniträdgårdarna ska vara 

kvar på sina nuvarande platser.  Bebyggelsen bör främst läggas i nord-sydliga 

stråk, i öster mellan Arlabacken och uppfarten mot Östberga. Vi vill däcka över 

Huddingevägen och bygga på den hårdgjorda marken och på ytorna mellan 

motorleden och Årsta Park verksamhetsområde.  

 

När det gäller Ica-tomten anser vi att den kan innehålla både en affär och 

bostäder.  Vi tycker att östberga och Årsta kan länkas samman i väster med 

bostäder och en grön park med koloniträdgårdar och en bevarad grön omgivning 

för kulturarvet Göta Landsväg. 

 

 De bostäder som ska byggas, oavsett om det är enligt den föreslagna 

detaljplanen  eller  enligt vår alternativa plan ska till övervägande delen vara 

hyresrätter  med hyror som även folk med låg medelinkomst kan efterfråga.  

Eftersom stora delar av Östberga och Årsta  består av bostadsrätter måste det 

byggas hyresrätter om inte segregationen ska fördjupas ännu mer.  

 

 

 

 

 

 

 
 



  

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson  

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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